
基督教香港信義會太和青少年綜合服務中心 

「樂活城」社會房屋計劃 4 人家庭入選結果 

Community Housing Movement “LOHAS Land” Final Result 

(For 4 family households) 

 

 申請編號   申請編號   申請編號 

1 Y100542  16 Y100826  31 T4F015 

2 Y100188  17 300233  32 Y100556 

3 Y100102  18 T4F016  33 Y100654 

4 T4F042  19 Y100797  34 Y100298 

5 T4F005  20 T4F040  35 Y100209 

6 T4F014  21 300251  36 Y100512 

7 Y100601  22 300093  37 Y100193 

8 Y100217  23 Y100766  

9 T4F006  24 Y100119  

10 300065  25 Y100019  

11 T4F008  26 Y100846  

12 300236  27 Y100692  

13 Y100330  28 T4F028  

14 Y100160  29 T4F041  

15 Y100475  30 300257  

 

「樂活城」社會房屋計劃 4 人家庭候補名單 Waiting List： 

 

若有已入選申請家庭退出，將由候補名單按次序補上。 

If there are given up quotas from allowed families, 

the quota will be released to the families in our waiting list according to the queue number. 

 

 申請編號   申請編號 

38 Y100532  43 Y100146 

39 Y100468  44 Y100764 

40 T4F003  45 300176 

41 Y100633  46 Y100091 

42 300183  

 

 

中心職員會聯絡入選者，並於 20/8/2020 中午 12 時公佈「配屋」的先後次序及時間。 

入選家庭須於 22/8/2020 按照指定的時間到本中心選擇入住日期及抽選單位。 

入選家庭必須帶備以下文件以作核實： 

 

1. 申請人及／或家庭成員的身份證明文件； 



2. 授權書正本； 

3. 公屋輪候編號及公屋申請文件； 

4. 六個月內的銀行存款證明、收入證明及政府津貼等相關證明文件；及 

5. 其他與申請相關的證明文件，如轉介信件。 

 

若家庭未能交齊上述文件或資料不實，或於房委會覆核資料未達申請要求，本中心將

取消其申請資格。 

 

 

Our Staff will contact the above applicants in person. Priority and timeslot for Flat Allocation will be 

announced on 20th August,2020 at 12:00n.n. Applicants are required to come to our centre in person 

on scheduled time on 22th August,2020 for Flat Allocation with supporting documents, including: 

1. Identity documents of the applicant and/or other family members; 

2. Authorization Letter; 

3. Application number of public rental housing and application documents for public rental housing; 

4. Relevant supporting documents of bank deposits, income, and government subsidies; and 

5. Other supporting documents related to the application (e.g. Referral letter from Social Welfare 

Department or Non-government organizations). 

 

If applicants are unable to provide the above documents or data submitted are inaccurate or cannot 

meet the application requirement after the auditing process by the Hong Kong Housing Society, applicants 

will be disqualified from the Project.  

 

  


